
Zápis 

 

z Valné hromady oddílu atletiky AC Mladá Boleslav, o. s. konané 24. listopadu 2017 

od 18 h v Press centru FK Mladá Boleslav na Městském stadionu v Mladé Boleslavi 

 

Přítomni: 50 členů oddílu dle prezenční listiny (39 členů starších 18let, 11 členů mladších 

18let) 

 

Program jednání VH : 

1) Zahájení - přivítání přítomných, schválení jednacího a volebního řádu, volba 
pracovního předsednictva VH, volba mandátové komise. 

2) Projednání a schválení programu VH. 
3) Zpráva předsedy o činnosti oddílu a jeho hospodaření - V. Koudelka 
4) Výroční zpráva a účetní závěrka za rok 2016 - V. Koudelka 
5) Zpráva revizní komise - P. Košvancová 
6) Zpráva mandátové komise - J. Hlaváčová 
7) Rámcový plán práce 2018, výběr příspěvků 
8) Volby nového výboru a revizní komise AC Mladá Boleslav, z.s. na období 2017-

2021. 
9) Vyhodnocení a vyplacení závodníků v ligové soutěži 2017, vyhlášení nejlepších 

žáků 
10) Diskuse - oznámení výsledků 
11) Usnesení a závěr. 
 

1. Řízením valné hromady byl pověřen pan V. Koudelka, 100 % přítomných odhlasovalo 

jednací a volební řád a složení mandátové komise - J. Hlaváčová, M. Pluhařová a V. 

Hamáček. 

 

2. V. Koudelka seznámil přítomné s programem valné hromady, jak bylo uvedeno na 

pozvánce, a nechal přítomné o programu hlasovat. 100 % přítomných s programem 

souhlasilo, nebyly vzneseny připomínky.  

 

3. V. Koudelka přednesl zprávu o činnosti oddílu a jeho hospodaření v roce 2017, která 

byla 100% přítomných odsouhlasena. 

 

4. V. Koudelka informoval o výroční zprávě a závěrce za rok 2016, která byla 100% 

přítomných odsouhlasena. 

 

5. P. Košvancová přednesla zprávu revizní komise. 

 



6. J. Hlaváčová oznámila za mandátovou komisi počet přítomných, kteří všichni splnili 

podmínky k hlasování (50 členů oddílu z toho 39 členů s hlasovacím právem). 

 

7. L. Dinga přednesl návrh plánu práce oddílu na rok 2018 a informace o členských 

příspěvcích na rok 2018. Plán práce byl 100% přítomných odsouhlasen. 

 

8. J. Hlaváčová představila kandidátku a vysvětlila způsob hlasování. Členové obdrželi 

hlasovací lístky, které po úpravě odevzdali. 

 

9. Vedoucí družstev žen a mužů J. Hlaváčová a P. Kočí spolu s předsedou oddílu p. 

Koudelkou předali finanční odměny ženám a mužům v bodování ligy. L. Dinga předal 

ocenění nejlepším žákům oddílu. 

 

10. Proběhla diskuze.  Mandátová komise vyhlásila výsledky do výboru na rok 2017- 2021 

a revizní komise na rok 2017 - 2021. Členy výboru se stávají V. Koudelka, P. Kočí, J. 

Hlaváčová, M. Pluhařová, M. Doležal, Z. Hanuš, L. Dinga. Členy revizní komise P. 

Košvancová, Luděk Šolc, Vladimír Hamáček.  

 

11. J. Hlaváčová přečetla návrh Usnesení z valné hromady, které bylo 100 % přítomných 

odhlasováno. Závěrem valné hromady předseda oddílu V. Koudelka přítomným 

poděkoval za účast. 

 

Po ukončení valné hromady zasedal nový výbor oddílu, který si zvolil za předsedu V. 

Koudelku a za místopředsedu L. Dingu. Ostatní funkce budou rozděleny na 1. schůzce výboru 

oddílu 14. prosince 2017. 

 

V Mladé Boleslavi 24. listopadu 2017 

Zapsala: L. Dinga 

Ověřil: V. Koudelka 

  

 

 


